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شماره

صفحه

روزنامه

این که پس  ایلنا، درباره  با خبرنگار  علیرضابیگی در گفت وگو  احمد 
افکار  سوی  از  انتقاد  این  شیراز  در  انتظامی  نیروی  مأمور  شهادت  از 
عمومی مطرح شد که چرا قانونی جامعی وجود ندارد تا ماموران نیروی 
انتظامی و یا محیط بان به وقت خطر بتوانند از خود دفاع کنند اما بعدها 
گرفتار نشوند، گفت: به ناجا و ستاد کل نیروهای مسلح اعلام کردیم 
از  مانع  که  دارد  وجود  مواردی  آن ها  نظر  از  قانون  اجرای  در  اگر 
از حقوق مردم و  بتواند در مقام دفاع  انتظامی  نیروی  این می شود که 

 خودش از سلاح استفاده کند، برای اصلاح آن قانون لایحه به مجلس 
بیاورد.

اساساً  کرد:  تاکید  کشور  داخلی  امور  و  شوراها  کمیسیون  عضو  این 
باشد  ذیر بط  دستگاه های  پشتوانه اش  هرچقدر  موضوعات  قبیل  این 
تخصصی تر و کاربردی تر خواهد بود به همین جهت این درخواست ها 
برای اصلاح قوانین موجود هم از سوی ستاد کل و هم از سوی فرمانده 

کل نیروی انتظامی صورت گرفته است.

 تحلیل این خبر را در ستون 
سمت راست بخوانید

عزل امام جمعه تفرش بعد از 
رانندگی مرگبار پسر ۱۱ساله اش

جلسه ای با حضور رئیس کمیسیون گردشگری و زیارت و شهردار منطقه ۸، 
قائم مقام شهردار منطقه و معاونین شهردار در بافت تاریخی مجموعه زندیه 

برگزار گردید.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر شیراز 
فرخ زاده در این جلسه ابتدا گزارشی از شرایط موجود و فعالیت های انجام 

شده در منطقه تاریخی و محور زندیه ارائه گردید.
فرخ زاده ضمن تشکر از اقدامات همکاران در شهرداری منطقه هشت، توجه 
به بافت های تاریخی و توجه به اقتصاد و اشتغال این میراث ارزشمند را یکی 
از مهمترین اولویت های کاری شهرداری منطقه هشت دانست و بیان کرد:

فهیم  مردم  سند هویت  و  دور  سالیان  امانت گذشتگان  از  حفظ و صیانت 
شیراز وظیفه دست اندرکاران این منطقه را مضاعف می کند.

وی افزود اخیراً دیدگاه های مخرب و خطرناکی در خصوص ناکارآمد نشان 
دادن فعالیت های در حال انجام در بافت و تخریب و سنگ اندازی در مسیر 
رونق اقتصادی و سرمایه گذاران در حوزه گردشگری و زیارت به بهانه های 
برگرفته  اندیشه های  مراقب  بایستی  است که  مختلف در حال شکل گیری 
پوسته ای  با  کمونیسم  و  سوسیالیسم  همانند  غربی  و  شرقی  مکاتیب  از 

ظاهرفریب بود.
اکثریت قالب سرمایه گذاران برای رسیدن به نقطه مطلوب اقتصادی زحمات 
متعددی را از طفولیت تا بزرگسالی متحمل شده اند و معرفی آنها به عنوان 
مرفه بدون دغدغه، قشر برخوردار و کم توجه به قشر ضعیف، سودجو و... 

برازنده یک نظام عدالت محور و پویا نیست.
و  مولد  اشتغال  مضاعف،  تلاش  کار  از  حمایت  در  رهبری  معظم  مقام 
نامگذاری  عناوین  این  با  را  سال  چندین  معیشتی  و  اقتصادی  فعالیت های 
نموده اند و در محقق نمودن اقتصاد بدون نفت، بزرگ ترین راه برون رفت 

را گردشگری ذکر نمودند.
ایشان تأکید داشتند، توجه و تمرکز بر صنعت گردشگری، استان فارس و 

شهر شیراز را از همه معونه ها بی نیاز خواهد کرد.
در  داری  نگه  زنده  و  محور  محله  بوم  زیست  افزود:  ادامه  در  زاده  فرخ 
کنار ارائه خدمات مطلوب و توجه ویژه به ساکنین بافت باعث بالا رفتن 
رضایتمندی و افزایش حس تعلق و همکاری و در نتیجه رونق بخشیدن به 
این میراث ارزشمند به عنوان عنصر دوم و درهم تنیده توجه به فعالیت های 

اقتصادی و حمایت از سرمایه گذاری در بافت تاریخی می باشد.
و  دانست  مهم  را یک  تاریخی  بافت  اصولی  مرمت  و  بازسازی  زاده  فرخ 
بیان کرد: با حفظ، بازسازی، مرمت و رونق بافت های تاریخی ناهنجاری 
اجتماعی و فرهنگی موجود با حضور گردشگران، زائرین و مجاورین در این 
بافت ها به حداقل رسیده و یک ظرفیت بی نظیر و خاطره انگیز برای مردم 

شهر و بازدیدکنندگان داخلی و خارجی ایجاد خواهد شد.
در نهایت فرخ زاده از فعالیت های انجام شده در محور زندیه، اطراف ارگ 
کریم خان زند و مسیرهای دسترسی به پروژه های در حال اجرا بازدید و 
بر تسریع در روند اجرای پروژه ها با توجه به نزدیک شدن به ایام نوروز و 

اتمام آنها تاکید کردند.

سرویس خبری /خدیجه غضنفری: در چهل و پنجمین جلسه علنی شورای 
ششم شهر شیراز موضوع طرح کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورا، در 
خصوص ایجاد کمیته ویژه جذب سرمایه گذاری و رفع موانع سرمایه گذاری، 
به شماره ثبت 1400/9574/و مورخ 1400/11/12 دبیرخانه شورا، ارسالی از 
کمیسیون مذکور با حضور 12 نفر اعضای شورا بررسی و شهرداری شیراز 
مکلف گردید ظرف مدت یک ماه کمیته ای 7 نفره با ترکیب 3 نفر عضو 
شیراز،  شهر  اسلامی  شورای  رییس  از  متشکل  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
رییس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری، رییس کمیسیون برنامه، بودجه، 
املاک و امور حقوقی و 4 نفر از مدیران شهرداری شامل شهردار شیراز، 
معاون مالی و اقتصادی شهردار، مدیرکل حقوقی به صورت ثابت و یک نفر 
از مدیران شهرداری مرتبط با موضوع مورد بحث در هر جلسه به صورت 
جهت  سرمایه گذاری«  موانع  رفع  و  جذب  ویژه  »کمیته  عنوان  با  متغیر 
موضوعاتی که پیشبرد پروژه سرمایه گذاری از طریق روندهای معمول قابل 
انجام نباشد تشکیل دهد. تبصره 1: تشکیل جلسات کمیته حداقل پانزده روز 
است.  سرمایه گذاری  و  اقتصاد  کمیسیون  توسط  موضوع  پیشنهاد  از  پس 
تبصره 2: دبیرخانه کمیته مذکور در سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی تشکیل و به فعالیت ادامه دهد و موضوع طرح دوفوریتی جمعی از 
اعضای شورا، مبنی بر افزایش حداقل 50 درصد حقوق رانندگان استیجاری، 
به شماره ثبت 1400/9۸12/و مورخ 1400/11/17 دبیرخانه شورا، در چهل و 
پنجمین جلسه علنی )عادی( شورای اسلامی شهر شیراز مورخ 1400/11/17، 
قانون   ۸0 ماده  به  مستند  و  شد  بررسی  شورا  اعضای  نفر   12 حضور  با 
تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی کشور و انتخاب شهرداران 

مصوب 1375/3/1 و اصلاحات بعدی آن، به شرح زیر به تصویب رسید.

روز   15 مدت  ظرف  حداکثر  است  مکلف  شیراز  شهرداری  واحده:  ماده 
درصد   50 حداقل  افزایش  موضوع  با  لایحه ای  مصوبه،  این  ابلاغ  تاریخ  از 
شهرداری  نماید.  ارائه  شهر  اسلامی  شورای  به  استیجاری  رانندگان  حقوق 
شیراز مکلف است در لایحه پیشنهادی  به گونه ای برنامه ریزی نماید که 
تمامی رانندگان استیجاری امکان استفاده از خدمات بیمه تکمیلی را داشته 
باشند، زمینه عضویت و بهره برداری از خدمات صندوق قرض الحسنه را برای 

رانندگان استیجاری فراهم نماید. 
زمینه  نباید  تصمیم  این  موارد  سایر  و  افزایش حقوق ذکر شده   :1 تبصره 

کاهش ساعت کاری و تعدیل رانندگان استیجاری گردد.
تبصره 2 شهرداری مکلف است اعتبار لازم در این خصوص را در بودجه 

1401 لحاظ نماید.
و  زیارت  و  گردشگری  کمیسیون های  مشترک  طرح  موضوع  همچنین   
ارائه  خصوص  در  شورا،  اطلاعات  و  نوین  فناوری های  هوشمندسازی، 
پروپوزال پیشنهادی شهرداری شیراز در خصوص شهر هوشمند گردشگری، 
به شماره ثبت 1400/5۸44/و مورخ 1400/11/12 دبیرخانه شورا، ارسالی 
از کمیسیون های مذکور، در چهل و پنجمین جلسه علنی )عادی( شورای 
شورا  اعضای  نفر   12 حضور  با   ،1400/11/17 مورخ  شیراز  شهر  اسلامی 
انتخابات  و  وظایف  تشکیلات،  قانون   ۸0 ماده  به  مستند  و  شد  بررسی 
شوراهای اسلامی کشور و انتخاب شهرداران مصوب 1375/3/1 و اصلاحات 

بعدی آن، به شرح زیر به تصویب رسید.
ماده واحده: شهرداری شیراز مکلف است ظرف مدت دوماه نسبت به ارسال 
لایحه شهر هوشمند گردشگری و ایجاد دبیرخانه گردشگری هوشمند اقدام 

نماید.

گفت:  کرونا  با  مقابله  ملی  ستاد  بهداشت  و  پیشگیری  کارگروه  رئیس 
احتمالًا تا 4 هفته دیگر به اوج قله برسیم و اینکه چقدر در قله ماندگار باشیم 
به مدیریت و رفتار جامعه بستگی  باشد  اپیدمی چگونه   و شیب و سرعت 

دارد.
به گزارش تابناک به نقل از فارس، حمید سوری، رئیس کارگروه پیشگیری 
و بهداشت ستاد ملی مقابله با کرونا درباره اینکه »پیش بینی شما با توجه 
به نزدیک شدن به آخر سال چگونه است؟«، خاطرنشان کرد: با توجه به 
رفتارهای ما به عنوان مدیریت اپیدمی و رفتار مردم، هیچ سرنوشت از پیش 
تعیین شده ای برای آن تعریف نشده؛ ما اگر خوب عمل و رفتار کنیم طبیعتاً 

زودتر می توانیم اپیدمی را جمع کنیم.
وی تصریح کرد: احتمالًا تا 4 هفته دیگر به اوج قله برسیم و اینکه چقدر 
در قله ماندگار باشیم و شیب و سرعت اپیدمی چگونه باشد به مدیریت و 

رفتار جامعه بستگی دارد.
این  به  پاسخ  در  کرونا  ملی  ستاد  بهداشت  و  پیشگیری  کارگروه  رئیس 
پرسش که »با توجه به اینکه ۶ میلیون نفر در کشور هنوز واکسن نزده اند 
باید چکار کنیم؟«، یادآور شد: قطعاً این خطر بالقوه است. علی رغم اینکه 

واکسیناسیون تنها گزینه مقابله با امُیکرون نیست.
اثربخشی  جدید  واریانت  آمدن  با  چون  افزود:،  اپیدمیولوژی  استاد  این 

واکسن ها کمتر می شود، اما با این حال، چون شدت تأثیر دارد؛ همان طور 
که در دُز سوم 1۸ درصد واکسن را تزریق کردند و نشان می دهد این میزان 

در سطح، پاسخگو در محافظت مقابل امُیکرون نباشد.
سوری اضافه کرد: از طرف دیگر رعایت پروتکل ها نیز 55 درصد است 
که نمی تواند عدد قابل قبولی باشد. کارهایی که باید انجام گیرد اینکه ما با 

پویش های مردمی حساسیت زایی بیشتری در جامعه ایجاد کنیم.
وی بیان داشت: الان به نظر می رسد در شاکله اصلی کل کشور خیلی نمودی 
از اینکه جامعه درگیر امُیکرون است که می تواند بار زیادی به جامعه تحمیل 

کند نیستیم. فرهنگ سازی و هماهنگی نقش مهمی در این خصوص دارد.

استان فارس در سال 1399 بیش از 
4۸50000 نفر جمیت داشته که اگر 
این رقم با لحاظ 500000 نفر افغانی 
جمعیت  درصد   10 از  بیش  باشد، 
تشکیل  افغانی  تبعه  را  استان  این 
شیراز،  شهرستان  جز  به  می دهند. 
هیچ شهرستان استان فارس جمعیتی 
به  ندارد.  را  نفر   500000 معادل 
افغانی های  همه  اگر  دیگر  عبارت 
یک  در  را  فارس  استان  در  ساکن 
یک  تشکیل  و  کنند  جمع  مکان 
شهرستان 500000 نفری بدهند، بعد 
شهرستان  پرجمعیت ترین  شیراز  از 
استان فارس خواهد شد این درحالی 
به  مرودشت  جمعیت  که  است 
پرجمعیت  شهرستان  دومین  عنوان 
به  هم  آینده  سال   20-10 تا  فارس 

500000 نفر نمی رسد.
افغانی ها،  از  بسیاری  گرچه 
و  دلسوز  مؤمن،  خوب،  انسان های 
و  فقر  روی  از  و  هستند  کارآمد 
مشکلات داخل کشور خود به ایران 
نانی  لقمه  بتوانند  تا  آورنده اند  پناه 
را برای خانواده خود بدست آورده 

متاسفانه  ولی  بفرستند  آنها  برای  و 
شرایط بد اقتصادی کشور ما عرصه 
را هم بر ایرانی ها و هم بر افغانی ها 
بدست  در  دو  هر  و  کرده  سخت 
خود  زندگی  اولیه  مایحتاج  آوردن 
قول  به  می برند.  سر  به  مشقت  در 
مدیریت  بحث  در  فارس،  استاندار 
سردرگمی  دچار  خارجی  اتباع 
باید  چگونه  نمی دانیم  و  هستیم 
کنیم.  مدیریت  و  اداره  را  آنها 
نداریم  آنها  برای  برنامه ای  هیچ 
سیاسی،  فرهنگی،  پیامدهای  از  و 
مهاجرین  این  اقتصادی  و  اجتماعی 
ارزیابی  خود  جمعیتی  بافت های  بر 
و اطلاع دقیق و علمی نداریم. حتی 
هم،  نفری   500000 آمار  همین 
از  زیادی  تعداد  اینکه  به  توجه  با 
و  غیررسمی  صورت  به  افغانی ها، 
قاچاق به ایران می آیند، دقیق نیست 
بیشتر  بسیار  قوی،  احتمال  به  و 
است. به هرحال سازمان و مدیریتی 
مستقل برای اداره این جمعیت کثیر 
ساماندهی  یک  به  تا  است   لازم 

برسند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس خبر داد؛

کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
فجر  دهه  درایام  گفت:  فارس 
امسال 77 طرح عمرانی و اشتغال زا 
افتتاح  فارس  کشاورزی  بخش  در 

می شود.
خدیجه   / خبری  سرویس   
غضنفری: مجتبی دهقان پور درجمع 
خبرنگاران گفت: با بهره برداری 77 
استان فارس  طرح جهاد کشاورزی 
و  دامی  گیاهی،  تولیدات  درحوزه 
اشتغال  تکمیلی  و  تبدیلی  صنایع 

ایجاد می شود.
کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
فارس با بیان اینکه جهاد کشاورزی 
کننده  تولید  بخش  یک  عنوان  به 
نیازهای  تأمین  در  موثری  نقش 
این  در  فارس  افزود:  دارد،  کشور 

زمینه همواره پیشرواست.
دهقان پور با بیان اینکه 319 پروژه 
سیستم های  راستای  در  عمرانی 
آبیاری نوین در استان فارس اجرایی 
شده است، افزود: این در حالی است 
سرمایه گذاری های  مجموع  که 
فارس  استان  در  گرفته  صورت 
پنج درصد از سرمایه گذاری کشور 

است.
و اضافه کرد: امسال در فارس 15۶ 
طرح مصوب در کارخانه های بخش 
شده،  تصویب  استان  کشاورزی 
تومان  میلیارد   500 بر  بالغ  افزود: 
تسهیلات در اختیار این طرح ها قرار 
به  طرح   ۶3 بر  بالغ  و  است  گرفته 
سایر  و  امید  کارآفرینی  صندوق 
کشاورزی  بانک  به  نیز  طرح ها 

اختصاص یافته است.
استفاده  اینکه  بیان  با  پور  دهقان 
تقویت  در  مردمی  ظرفیت های  از 
گفت:  است،  مهم  کشاورزی  جهاد 
فارس  اصناف  بسیج  همکاری  با 
جلسات  و  می شود  انجام  نظارت ها 
جهاد  نیروهای  برای  آموزشی 
کشاورزی فارس برای نظارت انجام 

شد.

کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
بحث  در  داشت:  بیان  فارس 
امنیت غذایی در پی دنبال  قرارگاه 
کردن رصد حوزه تولید با رویکرد 

آینده نگری هستیم.
اینکه  به  اشاره  پوربا  دهقان 
صدور  بر  کشاورزی  وزیرجهاد 
اسناد کشاورزی برای تولیدکنندگان 
فارس  دراستان  افزود:  دارد،  تاکید 
مهم  این  کردن  عملیاتی  پی  در 
مالکیت  تثبیت  موجب  که  هستیم 

اراضی خواهد شد.
رئیس جهاد کشاورزی فارس با بیان 
اینکه توسعه زنجیره کشت گیاهان 
فارس  استاندار  تاکید  مورد  دارویی 
است گفت: کشت گیاهان دارویی 
بحران  در  مناسبی  کشت  الگوی 
این  برای  خوبی  بازار  و  کم آبی 

گیاهان وجود دارد.
از  یکی  اینکه  بیان  پوربا  دهقان 
نباتی  روغن  ذخیره  ما  نگرانی های 
در این استان است افزود: در استان 
نباتی  انبار روغن  و  نگهداری  محل 
استاندار  درایت  با  که  نداریم  را 
استان  روغن  مشکل کمبود  فارس، 
کننده  تولید  دومین  عنوان  به 
با  کشور  کشاورزی  محصولات 

دستور وزیر مرتفع شد.
تن  هزار   120 کرد:  اضافه  وی 
است  موجود  گمرکات  در  روغن 
ماه آینده هیچ مشکلی در  تا سه  و 

ذخیره روغن نخواهیم داشت.
با حضور  با سراسر کشور  همزمان 
صورت  به  کشاورزی  وزیر 
سازمان  پروژه های  ویدئوکنفرانس 

جهاد کشاورزی فارس افتتاح شد.

از هر دری کلامی

علیرضا بیگی:

استاندار فارس:

افزایش ۸ برابری نرخ گاز برای صنایع، کمرشکن است 

شهردار شیراز با بیان اینکه بنده بعنوان اولین ها در شورای جدید به دنبال 
برای  کرد:  تصریح  بوده ام،  استیجاری  رانندگان  حقوق  و  حق  افزایش 
ماندگاری و بهبود وضعیت رانندگان استیجاری باید کار کارشناسی صورت 

گیرد.
به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز،   
اسلامی شهر شیراز  اصنافی، شهردار شیراز در صحن علنی شورای  احسان 
پیرامون وضعیت رانندگان استیجاری شهرداری شیراز عنوان کرد: رانندگان 
استیجاری از قشرهای خدوم و مظلوم شهرداری هستند که بنده بعنوان اولین 
نفرات در همان ابتدای شورای ششم به دنبال اصلاح ساعت کار و خدمات 

رانندگان استیجاری عزیز بوده ام.
کارشناسی  غیر  کار  با  و  باشد  ماندگار  و  دقیق  کار  باید  داد:  ادامه  وی 

نمی توان دردی از رانندگان استیجاری دوا کرد.
به گفته شهردار شیراز بدون کار کارشناسی، علمی و دقیق امکان افزایش 
عدد خاصی برای ساعت کاری رانندگان استیجاری میسر نیست و این امر 
خلاف صریح قانون است.اصنافی تصریح کرد: پس از کار کارشناسی حتی 
مدنظر  عدد  از  بیش  استیجاری  رانندگان  حقوق  افزایش  رقم  است  ممکن 
شورا باشد که امری مانا و ماندگار بوده و سبب بهبود وضعیت رانندگان 
قالب  در  شورا  حاضر  حال  در  گفت:  همچنین  شد.وی  خواهد  استیجاری 
تصمیم به این موضوع ورود کرده اما برای اجرایی شدن، نظام مند کردن 
و ماندگاری تغییر در وضعیت رانندگان استیجاری این امر باید به تصویب 
شورای اسلامی شهر شیراز بعنوان یک مصوبه برسد و ما در شهرداری آماده 

اجرای این مصوبه هستیم.

شهردار شیراز:

در چهل و پنجمین جلسه علنی شورای ششم شهر شیراز مطرح شد؛ 

   ارائه پروپوزال پیشنهادی شهرداری شیراز در خصوص شهر هوشمند گردشگری

هشدار به اینفلوئنسرها

با کمتر از ۵۰۰ هزار دنبال کننده 
هم مشمول مالیات می شوید

رئیس کمیسیون سومین حرم اهل بیت )ع( خبر داد؛

اختصاص تنها  ۱۵ درصد از بودجه 
پیشنهادی سال ۱4۰۰ شهری به پروژه های 

بزرگ شهری 


